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Zápis Členské schůze MAS Blaník, z. s. 

23. 1. 2024, 17:00 – Spolkový dům Vlašim 

 

Přítomni:  

Soukromý sektor: 

Organizace Jméno Příjmení Pozn. Zájmová oblast 

Vlašimská astronomická 
společnost Pavla Kovalská Plná moc 

Kulturní, spolková a 
zájmová činnost 

ČSOP Vlašim Kateřina Červenková  Cestovní ruch 

Diakonie ČCE – středisko ve 
Vlašimi Petr Dvořák  Sociální služby 

Charita Vlašim Daniela  Laloučková  Sociální služby 

 Petr Jíša  Výchova a vzdělávání  

 Radmila Matušková  Potenciál krajiny 

 Pavel  Procházka  Rozvoj obcí 

TJ Sokol Čechtice, spolek František  Nebřenský   
Kulturní, spolková a 
zájmová činnost 

TJ Sokol Domašín Jan  Bursík  

Odešel v průběhu 
schůze a předal 
Plnou moc Potenciál krajiny 

 Miroslav Lalouček   Potenciál krajiny 

Montessori Vlašim, z.s. Barbora  Zvárová  Výchova a vzdělávání 

STROM – přátelé Blanického 
mlýna, z.s. Lucie 

Zajícová 
(Lebedová)  

Kulturní, spolková a 
zájmová činnost 

T.J. Sokol Trhový Štěpánov Petr  Pokorný  
Kulturní, spolková a 
zájmová činnost 

 Jan Vošický  Potenciál krajiny 

 Lucie Jeřábková  Cestovní ruch 

Statek Domašín a.s. Jan  Bursík  

Odešel v průběhu 
schůze a předal 
Plnou moc Potenciál krajiny 

Římskokatolická farnost Velíš Matěj  Jirsa  
Kulturní, spolková a 
zájmová činnost 

 Klára Veselá  
Kulturní, spolková a 
zájmová činnost 

 Petr Kletečka 

Odešel v průběhu 
schůze a předal 
Plnou moc Potenciál krajiny 

Spolek pro obnovu varhan v 
kostele Nanebevzetí Panny Marie v 
Louňovicích pod Blaníkem Zuzana Bartúšková  

Kulturní, spolková a 
zájmová činnost 

Volšická Marie Marie  Volšická  Potenciál krajiny 

Agro-Kvarto Ovčíny s.r.o. Michal  Kakos  Potenciál krajiny 
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Veřejný sektor: 

Organizace Jméno Příjmení Pozn. Zájmová oblast 

Městys Čechtice Pavel  Holejšovský  Rozvoj obcí 

Blaník – svazek obcí Eliška Švejdová  Rozvoj obcí 

Kulturní dům Blaník Vlašim, 
příspěvková organizace Petra  Rajmanová  

Kulturní, spolková a 
zájmová činnost 

Spolkový dům Vlašim, příspěvková 
organizace Jitka Fialová   

Kulturní, spolková a 
zájmová činnost 

ZŠ Čechtice Dana Vesecká  Výchova a vzdělávání  

Město Vlašim Markéta Pytlíková  Rozvoj obcí 

Městys Louňovice pod Blaníkem Václav  Fejtek  Rozvoj obcí 

Město Trhový Štěpánov Josef Korn  Rozvoj obcí 

Městys Načeradec Petra Bartoníčková  Rozvoj obcí  

Mikroregion Český smaragd Jan Balšánek  Rozvoj obcí 

Mikroregion Želivka Jaroslav Švejda  Rozvoj obcí  

Obec Blažejovice Roman Kučera  Rozvoj obcí  

Obec Kamberk Alena Jenšíková  Rozvoj obcí 

Obec Kondrac Jiří Procházka  Rozvoj obcí 

Obec Miřetice Vladimír Vesecký  Rozvoj obcí 

Obec Pravonín Jana Lapáčková  Rozvoj obcí 

Obec Šetějovice Milan Jelínek  Rozvoj obcí 

Obec Vracovice Veronika Benkovská Plná moc Rozvoj obcí 

Obec Sněť Miroslav Tůma  Rozvoj obcí 

 

Hosté:  

Realizační tým MAS Blaník: Tomáš Kramár, Hana Bohatová, Monika Hlaváčková, Petra Machotková, 

Kamila Petranová 

Prohlášení o usnášeníschopnosti 

Členská schůze je usnášeníschopná v počtu 39 členů (z 52 členů), kdy veřejný sektor nepředstavuje více 

než 49 %. Za soukromý sektor přítomno 20 členů, za veřejný sektor 19 členů. 

Poměr sektorů v procentech: 51 % soukromý sektor; 49 % veřejný sektor. Žádná ze zájmových skupin 

není zastoupena více než 50 % přítomných členů. 

1) Přivítání, volba zapisovatele a ověřovatelů 

Uvítání – Mgr. Jitka Fialová 

Mgr. Jitka Fialová přivítala přítomné členy na jednání a rovnou přistoupila k volbě zapisovatelky a 

ověřovatelů. 

Volba zapisovatele a ověřovatelů 

Jako zapisovatelka byla navržena Hana Bohatová. 
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Hlasování o zapisovatelce Haně Bohatové:  

Pro: 39, Proti: 0, Zdržel se: 0  

Pro další plynulejší průběh členské schůze navrhla rychlejší sčítání hlasů během jednání Členské schůze. 

Hlasování: Členové jsou pro, aby během jednání členské schůze probíhalo hlasování tím způsobem, 

že nejprve se sečtou hlasy proti a zdržel se a zbývající hlasy se započítávají jako hlasy pro.   

Pro: 39, Proti: 0, Zdržel se: 0  

Navržení ověřovatelé: 

Ověřovatel č. 1: Milan Jelínek  

Hlasování o ověřovateli č. 1 Milanu Jelínkovi:  

Pro: 39, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Ověřovatel č. 2: Matěj Jirsa.  

Hlasování o ověřovatelce č. 2 Matěji Jirsovi:  

Pro: 39, Proti: 0, Zdržel se: 0 

2) Představení a schválení programu schůze 

Jitka Fialová seznámila členy s plánovaným programem jednání. Z ohlášeného programu byl vyřazen 

bod na schválení změny Stanov. Schválení nového znění Stanov bude zařazeno na program 

následující jednání Členské schůze v červnu 2024.  V rámci jednání Členské schůze dále bude 

projednána, ale nikoli schvalována úprava interních postupů OP TAK a IROP. Případné schválení 

těchto změn bude opět zařazeno na jednání následující Členské schůze. Jitka Fialová vyzvala 

přítomné k navržení dalších bodů jednání. Nikdo žádný další bod nenavrhl. Jitka Fialová tudíž 

představila body jednání na programu schůze v následovně: 

✓ Přivítání, volba zapisovatele a ověřovatelů 

✓ Informace o chodu kanceláře a organizačních věcech  

✓ Představení a přijetí nových členů 

✓ Informace k čerpání rozpočtu MAS za rok 2023  

✓ Schválení rozpočtu na rok 2024 a financování MAS 

✓ Informace o úhradě členských příspěvků a dotací obcí z území MAS za rok 2023 

✓ Mimořádné členské příspěvky a dotace obcí na roky 2024-25, schválení Pokynu předsedkyně 

✓ Schválení směrnice k dovolené DPP 

✓ PRV: konečný stav finančního a indikátorového plánu po Výzvě č. 7 

✓ SZP: strategický rámec po připomínkách ŘO, schválení znění fichí a principů pro výběr projektů 

✓ IROP: představení 2. výzvy VZDĚLÁVÁNÍ a schválení kritérií, informace k 1. výzvě HASIČI 
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✓ OP TAK: informace k 1. výzvě – Technologie pro MAS 

✓ Projednání změny Interních postupů IROP a OP TAK 

✓ Schválení žádosti o dotaci na provoz MAS v OPTP 

✓ Aktivity hrazené z prostředků Celostátní sítě pro venkov na rok 2024 

✓ Informace k dotaci Středočeského kraje pro rok 2024 

✓ Informace o projektu OPZ+ Společně pod Blaníkem 

✓ Informace o MAP III a MAP IV 

✓ Další, diskuze 

 

Hlasování: Členská schůze schvaluje navržený program:  

Pro: 39, Proti: 0, Zdržel se: 0 

3) Informace o chodu kanceláře a organizačních věcech  

Jitka Fialová informovala účastníky jednání o aktivitách zrealizovaných v období od předešlého 

jednání Výboru MAS v říjnu 2023: příprava a podání Programového rámce SZP, oslovení obcí s 

Žádostí o mimořádný členský příspěvek a s Žádostí o neinvestiční dotaci MAS, ukončení realizace 

MAP III ORP Vlašim, zahájení realizace projektu MAP IV ORP Vlašim, vyhlášení 3 dotačních výzev: 

IROP, OP TAK, PRV, proběhla exkurze do Rakouska (v roce 2024 není exkurze plánována), probíhá 

podpora žadatelů s procesem podání a uzavření žádostí o dotaci NZÚL. 17. ledna byla na NZÚL ze 

strany SFŽP vyhlášena nová výzva na další kolo podávání žádostí. Celkem kancelář MAS Blaník 

pomohla zpracovat 133 žádostí s objemem dotace cca 14 milionů korun. 

MAS Blaník podala žádost o akreditaci konsorcia v rámci programu Erasmus +. K 23. lednu obdržela 

kancelář MAS informaci o tom, že tato žádost byla neúspěšná. V tuto chvíli kancelář MAS může 

zájemcům z řad škol nabídnout pomoc při přípravě jednotlivých žádostí o podporu, které lze podávat 

do programu Erasmus individuálně, kancelář MAS nebude mít kapacity pro podporu škol při dalším 

zpracování jejich žádostí. Kancelář MAS bude dále komunikovat s DZS ohledně důvodů zamítnutí 

žádosti a případných možností jejího nového podání v budoucnu.   

Členská schůze bere na vědomí informace o chodu kanceláře a organizačních věcech. 

4) Představení a přijetí nových členů MAS 

Předsedající sdělila, že o členství projevili zájem dva zájemci:  

• Ing. Marie Volšická (soukromý sektor, zájmová oblast Potenciál krajiny) 

• Agro - Kvarto Ovčíny, s.r.o. – statutární zástupce Ing. Michal Kakos (soukromý sektor, 

zájmová oblast Potenciál krajiny) 
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Oba zájemci o členství se stručně představili. Ing. Marie Volšická provozuje ekologickou farmu na 

chov masného skotu na cca 100 ha půdy. Společnost Agro – Kvarto Ovčíny, s.r.o., zastoupená Ing. 

Michalem Kakosem, je taktéž rodinná farma se sídlem v Dubu u Kondrace. 

 

Členská schůze souhlasí s přijetím člena: Ing. Marie Volšická 

Pro: 39, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Členská schůze je nadále usnášeníschopná v počtu 40 členů z 53, z toho 21 za soukromý sektor, 19 

za veřejný sektor. 

 

Členská schůze souhlasí s přijetím člena: Agro – Kvarto Ovčíny, s.r.o. 

Pro: 40 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 

Členská schůze je nadále usnášeníschopná v počtu 41 členů z 54, z toho 22 za soukromý sektor, 19 

za veřejný sektor. 

5) Informace k čerpání rozpočtu MAS za rok 2023 

Jitka Fialová informovala členy o jednotlivých položkách rozpočtu. U mzdových položek došlo k 

překročení z důvodu vyplacení odměn (např. za MASkafest a exkurzi do Rakouska). Tyto položky byly 

pokryty z dotačních zdrojů získaných konkrétně na uspořádání těchto aktivit. Položka „administrativní 

pracovník“ byla navýšena z důvodu přijetí administrativní asistentky o 2 měsíce dříve, než bylo 

plánováno – tyto výdaje byly pokryty z provozní dotace.  

Položka Spotřební materiál byla překročena z důvodu nákupů v rámci vyčerpání provozní dotace IROP 

4.2, která končila k 31.12.2023. Ostatní položky jsou v limitu. Jitka Fialová vyzvala členy MAS ke 

vznesení případných dotazů či připomínek. Nikdo žádné dotazy ani připomínky nevznesl. 

Členská schůze bere na vědomí stav čerpání rozpočtu za rok 2023. 

6) Schválení rozpočtu na rok 2024 a financování MAS 

Jitka Fialová představila návrh rozpočtu na rok 2024 a jednotlivé položky: platové položky, odměny z 

výkonu funkce, DPP. Od ledna, v souvislosti s novou provozní dotací, jsou stanoveny nové podmínky a 

limity na jednotlivé pracovní pozice v rámci kanceláře. Další položky jsou stanoveny na nákup 

materiálu, kancelářská technika apod. Kompletní rozpočet byl rozeslán členům v podkladech. Jitka 

Fialová vyzvala členy MAS ke vznesení případných dotazů či připomínek. Nikdo žádné dotazy ani 

připomínky nevznesl. 

Hlasování: Členská schůze schvaluje rozpočet na rok 2024 v navrhované podobě. 

Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Jitka Fialová dále informuje Členskou schůzi o riziku prodlev mezi příjmy a výdaji MAS s ohledem na 

nutnost předfinancování nové provozní dotace z OPTP a méně časté možnosti předkládání žádostí o 
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platbu oproti předchozí provozní dotaci z IROP. Riziko případné platební neschopnosti narostlo také 

vzhledem k většímu počtu zaměstnanců kanceláře MAS a rostoucím pravidelným provozním 

výdajům. Nově se bude o průběžné platby žádat ve čtyřměsíčních lhůtách, doposud bylo možné žádat 

po dvou měsících. V případě zdržení těchto plateb bude nutné zavést alternativu pro financování 

nutných výdajů MAS. Navrhovaná možnost je zřízení kontokorentu k účtu u České spořitelny ve výši 

500 000 Kč, s předpokládanými podmínkami: poplatek za zřízení 1000 Kč, měsíční poplatek za vedení 

100 Kč, úroková sazba při čerpání cca 8,38 % a úroková sazba při nečerpání cca 0,2 %. Návrh na 

zřízení kontokorentu byl projednán na Výboru, kde z diskuse vyplynulo, že i jiné organizace v území 

využívají pro své potřeby obdobné finanční nástroje. 

Jitka Fialová vyzvala členy k připomínkám k předloženému návrhu na zřízení kontokorentu 

k bankovnímu účtu ve výši 500 000 Kč.  Nikdo žádné připomínky nevznesl. 

Hlasování: Členská schůze souhlasí se zřízením kontokorentu k bankovnímu účtu MAS Blaník 

vedenému u České spořitelny, a.s. ve výši 500 000 Kč. 

Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 

7) Informace o úhradě členských příspěvků a dotací obcí z území MAS za rok 

2023 

Všichni členové MAS Blaník zaplatili členské příspěvky za rok 2023. Dotace obcí z území MAS za rok 

2023 již nebudou u těch, kdo nezaplatili, zpětně upomínány.  

Členská schůze bere na vědomí informace o úhradě členských příspěvků a dotací obcí. 

8) Mimořádné členské příspěvky a dotace obcí na roky 2024-25, schválení 

Pokynu předsedkyně 

Jitka Fialová představila Pokyn předsedkyně ke stanovení mimořádného členského příspěvku na roky 

2024-25. Na všechny obce na území MAS Blaník byla rozeslána Žádost o mimořádný členský 

příspěvek na roky 2024 – 2025 (členské obce) a Žádost o neinvestiční dotaci (nečlenové). Jedná se o 

částku 8 Kč/obyvatel/rok. Mikroregiony, které jsou členy MAS, budou tento příspěvek hradit za 

všechny své členské obce. 

Hlasování: Členská schůze schvaluje Pokyn předsedkyně ke stanovení mimořádného členského 

příspěvku na roky 2024-2025 v navrhovaném znění. 

Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 
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9) Schválení směrnice k dovolené DPP 

V rámci aktualizace Zákoníku práce dochází ke změnám v zaměstnávání osob na DPP. Na základě 

toho byla pro potřeby MAS Blaník vytvořena Směrnice upravující čerpání dovolené u osob 

zaměstnávaných na DPP v rámci projektů realizovaných MAS Blaník.  

Hlasování: Členská schůze schvaluje Směrnici č. 18 ke stanovení délky dovolené u zaměstnanců. 

Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 

10) PRV: konečný stav finančního a indikátorového plánu po Výzvě č. 7 

Hana Bohatová informovala členy o stavu čerpání alokace v Programu rozvoje venkova. Zbývající 

alokace MAS je 166 166,- po uzavření Výzvy č. 7 PRV. Ve všech sedmi výzvách má MAS celkově v 

administraci 89 projektů za 30 920 317,-, z toho 82 už bylo dokončeno, zbývá dokončit realizaci a 

podat žádost o platbu u sedmi projektů (vč. 7 výzvy PRV).  

Hlasování: Členská schůze schvaluje finální finanční plán PRV v souladu se skutečným stavem 

čerpání po 7. Výzvě PRV a pověřuje kancelář zpracováním příslušné změny strategie CLLD 2014-20 

a jejím dopracováním v souladu s případnými připomínkami ŘO. 

Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Jednání opustil J. Bursík a pro zbytek jednání udělil plnou moc. Členská schůze je nadále 

usnášeníschopná v počtu 41 členů. 

11) SZP: strategický rámec po připomínkách ŘO, schválení znění fichí a 

principů pro výběr projektů 

Hana Bohatová informovala o stavu Programového rámce SZP, který byl podaný na ŘO, dále byly 

doplněny nedostatky a nyní se nachází ve stavu před schválením ŘO. Hana Bohatová představila 

jednotlivé části Programového rámce a také změny, které byly doplněny. Hlavní změnou je doplnění 

nové fiche zaměřené na Projekty spolupráce, kam bude vyčleněna část alokace SZP a umožní realizaci 

široké škály doplňkových aktivit, nabízí se využití na další rozvoj aktivit na propagaci místních 

zemědělských produktů či plánovaný společný projekt v rámci KS MAS. Podmínkou účasti v takovém 

projektu je zavedení Fiche č. 7 s vyčleněním alokace v rámci PR SZP. V současné době se tvoří finální 

pravidla, kterými budou tyto aktivity upravovány. V případě nezařazení fiche do aktuálního PR SZP by 

bylo možné případně fichi doplnit dodatečně po roce 2025. Kancelář MAS navrhuje na fichi vyčlenit 

minimální možnou částku z celkové alokace SZP, tj. 100 000 Kč. O tyto prostředky by byla snížena 

alokace na Fichi č. 6 – Neproduktivní infrastruktura v lesích. Předsedkyně vyzvala členy ke vznesení 

případných dotazů či připomínek k předkládanému návrhu úpravy PR SP SZP. Nikdo žádné dotazy a ni 

připomínky nevznesl. 
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Hlasování: Členská schůze souhlasí s navrženou úpravou programového rámce pro Společnou 

zemědělskou politiku a pověřuje kancelář MAS Blaník novým podáním PR SP SZP a dopracováním 

v souladu s případnými připomínkami ze strany ŘO. 

Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Návrh znění Fiche č. 4 Podnikání malých a středních podniků: Hana Bohatová představila podrobné 

znění navrhovaných parametrů pro Fichi č. 4 Podnikání malých a středních podniků včetně 

navrženého znění preferenčních kritérií. Na tuto fichi se předpokládá vypsání první výzvy 

v programovém rámci SZP s alokací 3 500 000 Kč. Vyhlášení výzvy je plánováno na duben 2024. Znění 

preferenčních kritérií bylo navrženo kanceláří MAS Blaník na základě předchozí animace území a 

následně konzultováno s Výběrovou komisí MAS. Každá fiche zahrnuje mimo vlastních kritérií MAS i 

kritéria navržená a předdefinovaná SZIF. Ze strany M. Laloučka byl vznesen návrh na přidání 

preferenčního kritéria ve prospěch mladých začínajících zemědělců (věk do 40 let, registrovaný 

zemědělský podnikatel max. 5 let k datu podání žádosti o dotaci). Splnění podmínek kritéria byl bylo 

hodnoceno 10 body. 

Členská schůze souhlasí s přidáním preferenčního kritéria na podporu mladých začínajících 

zemědělců. 

Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Členská schůze souhlasí s navrženým zněním Fiche č. 4 – Podpora drobného podnikání. 

Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Návrhy znění zbývajících fichí budou předloženy Členské schůzi ke schválení na jejím dalším jednání v 

červnu 2024. Další výzva MAS v PR SP SZP se zaměřením na tyto fiche je plánována na druhou 

polovinu roku 2024. 

Jednání opustil Petr Kletečka za soukromý sektor. Pro zbytek jednání uděluje plnou moc Miroslavu 

Laloučkovi. Členská schůze je nadále usnášeníschopná v počtu 41 členů. 

Dokument upravující způsob výběru projektů na MAS. Způsob výběru projektů a ošetření střetu 

zájmů při hodnocení a výběru projektů nově upravuje předdefinovaný dokument SZIF. Na základě 

formulářem nabízených variant pro ošetření střetu zájmů u členů Výběrové komise přednese 

Kancelář MAS na červnovém zasedání Členské schůze návrh na úpravu stávajícího postupu s využitím 

náhradníků na postup s využitím tzv. „mikrokomisí“, tzn. stanovení alespoň tříčlenných dílčích komisí, 

které se budou zabývat hodnocením jen těch fichí, kde nikdo z členů není podjatý k předloženým 

projektům. Taková změna postupu při výběru projektů oproti stávajícímu nastavení předpokládá 

změnu Stanov a Jednacího řádu Výběrové komise. Proto Kancelář navrhuje tuto změnu provést v 

rámci širší připravované změny Stanov na červnové schůzi MAS, na níž budou zároveň voleni noví 

členové VK. Při hodnocení první výzvy SZP v prvním pololetí 2024 proto bude střet zájmů řešen 

aktuálním systémem náhradníků. Hana Bohatová dále představila celý navrhovaný postup pro 

hodnocení a výběr projektů ve výzvách v rámci SR SP SZP včetně ošetření střetu zájmů, stanovení 

pořadí projektů k podpoře při bodové shodě, podmínky pro přesun alokace v rámci výzvy či navýšení 
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alokace výzvy v zájmu podpory hraničního projektu. Úplný návrh znění dokumentu Způsob výběru 

projektů na MAS byl zaslán členům v podkladech.  

Členská schůze schvaluje navrhované znění dokumentu Způsob výběru projektů na MAS. 

Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 

12) IROP: představení 2. výzvy VZDĚLÁVÁNÍ a schválení kritérií, informace k 

1. výzvě HASIČI 

Monika Hlaváčková představila členům Členské schůze MAS Blaník výzvu IROP: Výzva č. 2 MAS Blaník 

IROP – VZDĚLÁVÁNÍ. Vyhlášení výzvy je plánováno na 1. 2. 2024 a příjem projektových záměrů na 

MAS bude probíhat v termínu 12. 2. – 4. 3. 2024. Alokace výzvy je 7 138 220,- CZV a CZV na 

projektový záměr min. 350 000,-, max. 3 000 000,-. Konzultace projektových záměrů probíhají již 

nyní, včetně aktualizací Strategických rámců MAP ORP Vlašim.  

Monika Hlaváčková podrobně představila kritéria formálního hodnocení a přijatelnosti a vyzvala k 

přítomné ke vznesení dotazů či připomínek. Petra Bartoníčková vznesla dotaz na časovou způsobilost 

výdajů, která je od 1. 1. 2021. Monika Hlaváčková vysvětlila, že výdaje k projektu mohly vzniknout i 

zpětně, realizace projektu však nesmí být před podáním na ŘO IROP ukončena. 

Monika Hlaváčková dále představila kritéria věcného hodnocení projektových záměrů předložených 

na MAS. Všechna kritéria věcného hodnocení, tedy kritéria bodovací, jsou nastavena s ohledem na 

připravenost projektových záměrů tak, aby byly projektové záměry realizovány v co nejkratším čase s 

ohledem na splnění nastaveného milníku. 

Členská schůze schvaluje kritéria formálního hodnocení a přijatelnosti pro 2. Výzvu IROP – 

VZDĚLÁVÁNÍ. 

Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Členská schůze schvaluje kritéria věcného hodnocení pro 2. Výzvu IROP – VZDĚLÁVÁNÍ. 

Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

Monika Hlaváčková informovala účastníky Členské schůze MAS Blaník o průběhu probíhající Výzvy č. 

1 IROP – HASIČI. Během lhůty pro předkládání projektových záměrů bylo předloženo celkem 8 

projektových záměrů. Všechny tyto projektové záměry prošly formální kontrolou a kontrolou 

přijatelnosti. V případě zjištěných nedostatků byli žadatelé vyzváni k doplnění nedostatků. Výsledek 

formální kontroly a kontroly přijatelnost byl následovný: 6 projektových záměrů splnilo všechny 

náležitosti provedené kontroly včetně doplnění požadovaných nedostatků a byly předloženy 

Výběrové komisi MAS Blaník k věcnému hodnocení, 2 projektové záměry nesplnily náležitosti 

kontroly, případně nedoplnily požadované nedostatky a byla u nich ukončena administrace 

projektového záměru na MAS Blaník. Následně proběhlo hodnocení projektových záměrů Výběrovou 

komisí. Předkladatelé hodnocených projektových záměrů byli informováni o výsledku věcného 
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hodnocení a v následné pětidenní lhůtě pro přezkum byla podána jedna žádost o přezkum. Žádostí o 

přezkum se nyní bude zabývat Monitorovací a kontrolní výbor MAS. Po vypořádání žádosti o přezkum 

bude přistoupeno k výběru projektových záměrů Výborem MAS.  

Členská schůze bere na vědomí stav administrace Výzvy č. 1 MAS Blaník IROP – Hasiči 

13) OP TAK: informace k 1. výzvě – Technologie pro MAS 

Monika Hlaváčková dále informovala účastníky Členské schůze MAS Blaník o průběhu probíhající 

Výzvy č. 1 OP TAK – Technologie pro MAS. Během lhůty pro předkládání návrhů projektů byly 

předloženy 2 návrhy projektu. Oba návrhy projektu prošly formální kontrolou a kontrolou 

přijatelnosti. V případě zjištěných nedostatků byli žadatelé vyzváni k doplnění nedostatků. Výsledek 

formální kontroly a kontroly přijatelnost byl následovný: oba návrhy projektu splnily všechny 

náležitosti provedené kontroly včetně doplnění požadovaných nedostatků a byly předloženy 

Výběrové komisi MAS Blaník k věcnému hodnocení. Žadatelé nevyužili možnost podání žádosti o 

přezkum věcného hodnocení během stanovené lhůty. Návrhy projektů bude na svém příštím jednání 

schvalovat Výbor MAS. 

Členská schůze bere na vědomí stav administrace Výzvy č. 1 MAS Blaník OP TAK – Technologie pro 

MAS 

14) Projednání změny Interních postupů IROP a OP TAK 

Kancelář MAS předkládá k diskusi návrh na úpravu Interních postupů IROP a OP TAK, na základě 

zkušeností z probíhajících prvních výzev IROP a OP TAK. V případě předložených projektových záměrů 

s požadovanou dotací do výše alokace výzvy se jeví věcné hodnocení, tedy bodování Výběrovou 

komisí MAS, jako nadbytečný krok a mohlo by být vynecháno.  

Členská schůze schvaluje zpracování návrhu úpravy Interních postupů IROP a OP TAK pro případ, že 

všechny předložené projektové záměry lze pokrýt z alokace vypsané v rámci Výzev. 

Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 

15) Schválení žádosti o dotaci na provoz MAS v OPTP 

Jitka Fialová sdělila, že dotace na provoz MAS z IROP 4.2 skončila k 31.12.2023. Představila celkovou 

vyčerpanou částku za celou dobu realizace projektu a zároveň naplňování indikátorů. 

Členská schůze bere na vědomí informace o stavu čerpání provozní dotace z IROP 4.2. 

OPTP schvaluje projekty na provoz MAS až po závěrečném vypořádání projektů na provoz z IROP. 

Proto bude žádost o dotaci na OPTP podána v únoru. Provozní projekty z OPTP jsou maximálně 

dvouleté s pevně stanovenými daty ukončení. První projekt, který je předkládán Členské schůzi ke 

schválení, má trvání od 1. 8. 2023 do 30. 9. 2024 a výše rozpočtu bude činit 1 755 952 Kč.  
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Hlasování: Členská schůze schvaluje podání žádosti o dotaci na provoz MAS: MAS Blaník 1 z OPTP. 

Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 

16) Aktivity hrazené z prostředků Celostátní sítě pro venkov na rok 2024 

Tomáš Kramár představil plán aktivit hrazených z prostředků CSV na rok 2024. Jedná se o podporu 

aktivit spojených s projektem Podblanický koloniál: seminář na podporu krátkých dodavatelských 

řetězců, uspořádání farmářského trhu a propagaci místních producentů formou výroby krátkých 

videí. Celkový rozpočet na tyto aktivity je 160 000 Kč. 

Kateřina Červenková vznesla dotaz na financování brigádníka na doplňování údajů na webu 

Podblanický koloniál. Jitka Fialová vysvětlila možnost dalšího financování z dotace SČK, popř. z dalších 

vlastních zdrojů MAS. 

Hlasování: Členská schůze schvaluje realizaci navržených aktivit na rok 2024, hrazených z 

prostředků Celostátní sítě pro venkov. 

Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 

17) Informace k dotaci Středočeského kraje pro rok 2024 

Jitka Fialová informovala o dotaci ze Středočeského kraje a možnostech jak ji v roce 2024 v rámci 

MAS Blaník využít. Částka ještě není stanovena, počítá se opět s dotací ve výši cca 50 000 Kč. Kancelář 

MAS Blaník představuje Členské schůzi 2 varianty možného využití těchto prostředků: 

1. varianta: Rozdělení dotace členům MAS na uznatelné aktivity vyhlášením interní výzvy MAS;  

2. varianta: Navýšit rozpočet aktivit podporovaných z prostředků Celostátní sítě pro venkov na rozvoj 

krátkých dodavatelských řetězců. 

Obě varianty byly projednány na posledním jednání Výboru MAS, který Členské schůzi doporučuje ke 

schválení variantu č. 2 – navýšení rozpočtu aktivit podporovaných z CSV – podpora krátkých 

dodavatelských řetězců. 

Členská schůze schvaluje využití dotace Středočeského kraje podle varianty č. 2: navýšení rozpočtu 

aktivit podporovaných z prostředků CSV – podpora krátkých dodavatelských řetězců. 

Pro: 41, Proti: 0, Zdržel se: 0 

18) Informace o projektu OPZ+ Společně pod Blaníkem 

Petra Machotková informovala přítomné o aktivitách realizovaného projektu „Společně pod 

Blaníkem“, o spolupráci s partnery a o komunitních aktivitách. Tři klíčové aktivity realizují partneři 

MAS (Charita Vlašim – komunitní a aktivizační programy v KC Zahrada Vlašim, Diakonie ČCE – 

volnočasový klub a doučování pro děti z rodin ohrožených sociálním vyloučením v rámci Klubu 
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Pohoda, Život Plus – kurzy počítačové a internetové gramotnosti pro seniory) a čtvrtou aktivitu – 

podporu komunitních aktivit v obcích na území MAS – realizuje MAS. V rámci vlastní aktivity MAS 

aktuálně probíhá devět různých aktivit v sedmi obcích: Veliš-Nespery, Načeradec, Hradiště, 

Bernartice, Miřetice, Borovnice, Děkanovice – na tyto pravidelné aktivity zejména skupin maminek s 

dětmi již bylo z prostředků projektu předjednáno nebo čerpáno celkem 190 000 Kč z celkového 

rozpočtu 450 000 Kč. 

Členská schůze bere na vědomí informace o realizaci projektu OPZ+ Společně pod Blaníkem. 

19) Informace o MAP III a MAP IV 

Jitka Fialová informovala o projektech MAP. Projekt MAP III byl uzavřen, byla podána závěrečná 

zpráva o realizaci a žádost o platbu. Z výdajů projektu zůstalo nedočerpáno pouze 1625,89 Kč 

přímých nákladů.  Od prosince 2023 je realizován MAP IV, ve kterém je již zpracován a realizován 

harmonogram implementačních aktivit obsahující: supervize ZŠ, logopedické vyšetření MŠ, podpora 

vzdělávání pracovníků škol, podpora čtenářské gramotnosti, podpora spolupráce, klíčové dovednosti 

žáků apod. 6. 2. Proběhne jednání Řídícího výboru MAP. Jitka Fialová pozvala přítomné na konkrétní 

workshopy a aktivity pořádané v rámci MAP v nejbližších týdnech 

Členská schůze bere na vědomí informace k realizaci projektů MAP III a MAP IV. 

20) Další, diskuze 

Tomáš Kramár informoval členy MAS o nově zaváděném institutu energetických koordinátorů MAS – 

tzv. EnKoMAS. Kancelář MAS se v minulosti přihlásila do kurzu pro akreditované EnKoMAS, vzhledem 

k odborné náročnosti kurzu však nebyly v rámci kanceláře dostatečné kapacity na úspěšné dokončení 

kurzu. Vzhledem k tomu, že další poskytování poradenství v rámci programu NZÚ Light bude 

v budoucnu vázáno na institut EnKoMAS, vznáší kancelář MAS výzvu členům na doporučení na 

konkrétní osoby/subjekty, s nimiž by bylo možno ze strany MAS za tímto účelem navázat spolupráci. 

(Podmínkou pozice je splnění jedné z těchto podmínek: energetický specialista nebo autorizovaný 

inženýr, technik, popř. osoba se vzděláním a 3 roky praxe v oblasti energetických projektů, nebo 

absolvent kurzu EnKoMAS pořádaným pod záštitou NS MAS. Kancelář MAS také zmiňuje možnost 

spojit pozici EnKo v rámci MAS s pozicí zpracovatele Místní energetické koncepce při obcích či DSO 

(probíhá průběžná výzva NPO 3/2023). MAS k této možnosti bude ještě iniciovat jednání 

s konkrétními obcemi z území. 

Členská schůze bere na vědomí informace o nově zaváděném institutu energetických koordinátorů 

MAS. 

Jitka Fialová vyzvala členy MAS, aby navrhli další body k projednání.  

Nikdo žádný další bod k projednání nenavrhnul. 

Jitka Fialová poděkovala přítomným za účast a ukončila jednání Členské schůze MAS. 
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Schůze ukončena v 19:00 hod.  

 
Zapsala: Hana Bohatová  
 

 

 

Ověřil 1: Milan Jelínek 

 

 

Ověřil 2: Matěj Jirsa 

 

Přílohy: 

1) Stav čerpání rozpočtu MAS Blaník za rok 2023 

2) Návrh rozpočtu MAS Blaník na rok 2024  

3) Návrh na zřízení kontokorentu pro MAS Blaník 

4) Směrnice č. 18 dovolené 

5) Stanovení mimořádného příspěvku pokyn 2023 

6) Přihláška nového člena 2024 Marie Volšická 

7) SZP: programový rámec 

8) SZP: Návrh Fiche č. 4 

9) SZP: Principy pro výběr projektů 

10) Výzva č. 2 IROP VZDĚLÁVÁNÍ 

11) Příloha č. 2 Kritéria formální hodnocení a přijatelnosti IROP VZD 

12) Příloha č. 3 Kritéria věcného hodnocení IROP VZD 

13) Info o projektu Realizace SCLLD 2021-27 OPTP 

14) Rozpočet 1. projekt 2024 OPTP 

15) CSV: plán aktivit 2024 

16) Prezenční listina 
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